

Protokoll 4/2008

Fört vid Rasklubben för Gos d'Atura Catalas styrelsemöte den: 2008-06-04 Telefonmöte

Närvarande:

Marianne Teinert	M. T
Gith Jakobsson	G. J
Susanne D-Nilsson	S. D-N
Veronica Ferreira.	V. F
Krister Esping	K. E

Lämnat återbud:

My Wadström	M. W
-------------	------

1. Mötets öppnande:

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning:

Dagordningen fastställdes enligt utskickat förslag.

3. Val av justeringsperson som jämte ordförande ska justera dagens protokoll:

S. D-N valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll.

4. Genomgång av föregående protokoll:

Protokoll för styrelsemöte 3/2008 gicks igenom och lades till handlingarna.

5. Styrelsearbete/ arbetsbeskrivningar:

V.F har gjort de ändringar styrelsen beslutat om på föregående möte och skickat ut. Arbetsbeskrivning för valphänvisare har dock ännu inte sammanställts då M.W. skickade informationen först den 1/6, men V.F. lovade även sammanställa en arbetsbeskrivning för den posten innan nästa möte. Nu är det dessa arbetsbeskrivningar som gäller enligt tidigare beslut.

6. Ärenden till och från SGVK/ SKK

V.F. har mottagit ett brev från SGVK där de informerar att SGVK beslutat på sitt konstituerande att all korrespondens till rasklubbarna skickas till sekreteraren numera. De informerade även om att de beslutat om slopning av frankerade kuvert och själva kommer stå för kostnaden av utskicken.

7. Rapport från ordförande:

Ordförande hade inget att rapportera. Då, S. D-N. skannar in protokollen efter justering beslutades att med jämna mellanrum ska originalen skickas till ordförande för arkivering. Detta för att spara på portoutgifter.

8. Rapport från kassören:

Kassören gick igenom månadsrapporten, disponibla medel är 7471:-. Efter att de nya artiklarna till shoppen och loggan betalats. Antal medlemmar är 45st.

9. Avel/Hälsa:

- **Valphänvisning, anmälningsblanketter/rutiner:**

Ärendet hänskjuts till nästa styrelsemöte då M.W inte kunde närvara idag.

- **Valphänvisningsregler/avelsrekommendationer:**

V. F har tidigare skickat ut valphänvisningsreglerna efter att ha gjort de ändringar som beslutades på förra mötet. Dessa bör finnas tillgängliga för alla medlemmar och uppfödare på hemsidan. Beslutades att de bör läggas ut omgående på hemsidan. V.F. erbjöd sig att skicka ut dessa via mail till alla registrerade uppfödare av rasen också.

- **Hälsoenkät:**

S. D-N har efter mycket arbete lyckats börja med utskicket av hälsoenkäten, en tidigare beslut, tyvärr har inte alla gosägare registrerat sig hos SKK som ägare. Dessutom är vissa inte medlemmar i RfG eller har varit medlemmar så det är mycket svårt att få fram mailadresser. Detta kommer innebära en ganska stor kostnad för klubben om de ska skickas ut med vanlig post. S. D-N. har även skickat en lista till uppfödarna och bett dem komplettera med mailadresser, ägare och/eller vanliga adresser. Hittills ingen respons.

M. T. berättade att hon fått mail av en medlem som tyckte att man inte skulle låta folk svara anonymt, då hon ansåg att man ska kunna se och veta vilka hundar som har vilka fel/problem. Ärendet diskuterades och anledningen till anonymitet är att

rasklubbens arbete och syfte med hälsoenkät är att kartlägga vilka fel, sjukdomar och ärftliga defekter som förekommer i vår svenska population och i vilken utsträckning, inte att peka ut individer, linjer, uppfödare eller kombinationer.

10. Circuitutställningen:

V.F. berättade att det sammanlagt är 33 Gos anmälda till WDS och Circuitutställningen, det kommer Gos från Spanien, Tyskland, Finland bl.a. och det vore enormt synd om inte RfG kunde hitta på något för dem. V. F. hade förslag att man skulle skänka en T-shirt till BIR och BIM- vinnarna samt någon liten grej (dekal eller nyckelring) till övriga deltagare på circuiten, styrelsen beslutade enligt förslaget, i första hand dekal (om de V. F. hittat hinner bli klara). G. J. föreslog att RfG skulle ställa upp ett tält och bjuda på fika. Beslutades att G.J. ringer SKK och hör om vi får tillstånd till det så beslutar vi den 30/6 då vi hörs igen.

11. Gosbladet/ hemsidan:

- **Gosbladet:**

Då det varit mycket arbete med utskicket av hälsoenkät och sammanställning av adresser, ägare samt montern på Ribban har jobbet med Gosbladet ännu inte påbörjats, men planen är att den ska arbetas med under midsommarhelgen och vara klar för godkännande innan utskick måndagen efter midsommar.

- **Hemsida:**

V.F. tog upp att det fortfarande inte kommit in adresser till de två nya uppfödarna på hemsidan. Att valphänvisningsreglerna bör läggas ut omgående samt shopen och de artiklar som finns idag. S.D-N berättade att hon redan skickat bilder på alla artiklar men eftersom styrelsen inte beslutat vad artiklarna ska kosta har hon inte meddelat det. Priserna diskuterades och S. D-Ns förslag antogs. Beslutades att G. J. uppdaterar under helgen.

- **Informationspolicyn:**

Beslutades att de ansvariga för hemsidan och gosbladet har fria händer enligt den arbetsbeskrivning som finns, man bör vara noga att inget som kan anses stötande publiceras, vid tveksamhet bör man ta upp det med övriga styrelse.

12. Domarkompndiet:

V.F. har fått mail från Spanien, bilder för det spanska domarkompndiet håller för fullt på att samlas ihop, så fort alla är samlade kommer det att skickas till V.F.

13. Aktiviteter:

- **MH-MellanSverige:**

MH:t var fullbokat, men det kom två återbud, en av dem fylldes med en hund från reservplats. En plats finns fortfarande kvar.

- **MH-Syd:**

Två platser finns kvar till höstens MH i Skåne, V. F. och S. D-N. meddelar de som tidigare visat intresse.

- **Montern på "Ribban":**

Helgen fort löpte mycket bra, tyvärr var alldeles för få intresserade och villiga att hjälpa till så det blev långa dagar för de få hundarna som stod i montern som representanter för rasen. En del artiklar såldes.

- **Ålandsutställningen:**

K. E. berättade om sitt samtal med Eva ang. Ålandsutställningen, Eva har lovat att RfG inte ska bli belastade för några kostnader utan dessa ska täckas av sponsring och anmälningsavgifter, RfG ska enbart kunna gå med vinst. Under samtalet kom det också fram att Finska Gosklubben har budgeterat 500 euro till evenemanget. V. F. förstod inte hur/varför Finska Gosklubben budgeterat 500Euro om evenemanget räknas gå med vinst?! K. E. och G. J. tyckte att vi måste lita på Eva när hon säger att RfG inte blir belastade ekonomiskt och att de (Finska Gosklubben) säkert har en bra uträknad budget.

- **Årsboken:**

K. E. berättade att 12st exemplar av årsboken (olika årgångar) är sålda. Hittills har K. E. skrivit ut dem på sin egen skrivare, detta har medfört stor åtgång på papper och bläck för K. E. styrelsen beslutade kompensera med en omgång papper och en ny patron till K. E.

V. F. poängterade att Årsböcker och annat klubben "säljer" inte bör skrivas ut på vanlig bläckstråleskrivare. Dessa håller inte så bra kvalitet och om några år syns inte längre skriften. Beslöts att K. E. undersöker pris för kopiering och andra ev alternativ.

En medlem har hört av sig och framfört kritik över layouten på nya årsboken.

14. Övriga frågor:

- **Försäkringar:**

Efter beslut på föregående möte skulle G. J. och M. W. kolla upp de uppgifter de fått och vidarebefordra dessa till K. E. för vidare undersökning, detta har inte skett, K. E. har därför inte kunnat göra något mer åt försäkringsproblemet.

Frågan är hur stor riskexponeringen är, frågan diskuterades och egentligen är det bara den utställningen som RfG och SSAK är platsansvariga för och är det då vi eller SGVK som ska stå för försäkring? Beslutades att K. E. kollar upp. Hänskjuts till nästa möte.

- **Shop:**

V. F. talade om att hon funnit en annan leverantör av dekaler, det handlar om "vanliga tryckta" dekaler med en storlek på ca 12cm, beslutades att V. F. lägger in en beställning på 100st.

Styrelsen beslutade också att beställa in mer T-shirtar, muggar och annat material som kan behövas till kommande aktiviteter, genomgång av lager och beställning överläts åt S. D-N och K. E i samråd.

Då det är circuit och MH i mellansverige under juni erbjöd sig V. F. som ändå ska ner till Landskrona innan att ta med hela lagret så det finns till försäljning vid kommande aktiviteter.

- **"Årets Gos":**

M. T. har inte kontaktat Lisa Bergendahl. G. J. erbjöd sig att göra det istället och kolla om hon kan göra något åt tävlingen, beslöts att G. J. gör det och så snart som möjligt då halva året redan gått och ska något göras utav tävlingen ska det göras nu.

15. Nästa möte:

Styrelsen beslutade att höras den 30/6 klockan 20 för att sammanställa allt inför circuitutställningen och sedan ska nästa möte ska hållas som ett telefonmöte den 12/8 klockan 20 enligt tidigare beslut.

16. Avslutning:

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat!

Vid protokollet:


Veronica Ferreira, sekr.

Justeras:

2

Marianne Teinert, Ordf.

Susanne D-Nilsson